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can download a free scanned copy of the original book (without typos) from the publisher. Not indexed. Not
illustrated. 1885 Excerpt: .partout. C est par ces caracteres generaux que | avant-projet de les Commission des
Notations electriques differe si notablement des propositions faites par M. Jamieson. Je n insiste par davantage,
puisque vous denez nommer une Commission chargee d etudier la question, et que vous avez fait a la Societe
Internationale des Electriciens le grand honneur d appeler le president et le secretaire de la Commission des
Notations electriques, a venir partager vos travaux. Nul donte que de notre entente commune, et des
sentiments de bonne confraternite dont nous sommes tous animes, ne sorte bientot une oeuvre utile et feconde
dont la science electrique ne tardera par a recueillir les fruits. VOL. xrv. 21 Professor Forbes: A very large subject
has been broached by Mr. Jamieson, and M. Hospitalier has succeeded in making it even wider. | think that we
cannot expect to go very far into the question this evening, because, really, if we were to say all that we felt
inclined to say on the subject, it would be to anticipate the labours of the committee which it is proposed to
appoint hereafter. | think the most one can do is to look over the proposals both of Mr. Jamieson and M.
Hospitalier, and see whether in their general character they seem to commend themselves to us. Now, looking
over Mr. Jamieson s paper, the first part of it deals with general terms--with words which are in constant use as
applying to electrical subjects--and...
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